

NOTA DE PREMSA

Reunió de FTPS amb la Consellera de Salut

Barcelona, 7 de novembre de 2024. En la tarda del passat dimarts 5 de novembre representants de SIETeSS i SAE es van reunir amb la nova consellera de Salut, la Sra. Olga Pané i membres de l'equip tècnic entre els quals es troava també el Sr. Alfredo García nou director del Catsalut.

Aquesta ha estat la primera presa de contacte de les nostres organitzacions amb la nova consellera. Durant la reunió, vam tenir l'oportunitat de traslladar-li la casuística dels tècnics en cures d'infermeria i els Tècnics Superiors Sanitaris, recordant-li la situació que ens va abocar a portar a terme la vaga de l'hivern passat i els compromisos adquirits pel Departament de Salut. Vam recordar-li també, que la situació està lluny de ser resolta i que el col·lectiu de Tècnics Sanitaris espera que els acords es respectin.

La consellera va ratificar que qualsevol acord signat en una legislatura anterior és un acord que legalment no es pot incomplir, ja que els acords es tanquen amb les institucions i no amb les persones.

La FTPS (SAE-SIETESS) considerem, que a pesar que el moment polític no ha estat l'idoni, per la convocatòria d'eleccions i el canvi d'actors, ha passat massa temps sense que s'hagin materialitzat els compromisos adquirits en l'acord de fi de vaga.

En els pròxims dies es reunirà el conjunt de delegats de Catalunya per a organitzar assemblees informatives i traslladar en primera persona als professionals les nostres impressions i decidir les mesures que es considerin oportunes.

NOTA DE PRENSA

Reunión de FTPS con la Consellera de Salut

Barcelona, 7 de noviembre de 2024. En la tarde del pasado martes 5 de noviembre representantes de SIETeSS y SAE se reunieron con la nueva consejera de Salud, la Sra. Olga Pané y miembros del equipo técnico entre los cuales se encontraba también el Sr. Alfredo García nuevo director del Catsalut.

Esta ha sido la primera toma de contacto de nuestras organizaciones con la nueva consejera. Durante la reunión, tuvimos la oportunidad de trasladarle la casuística de los técnicos en curas de enfermería y los Técnicos Superiores Sanitarios, recordándole la situación que nos abocó a llevar a cabo la huelga del invierno pasado y los compromisos adquiridos por el Departamento de Salud. Le recordamos también, que la situación está lejos de ser resuelta y que el colectivo de Técnicos Sanitarios espera que los acuerdos se respeten.

La consejera ratificó que cualquier acuerdo firmado en una legislatura anterior es un acuerdo que legalmente no se puede incumplir, puesto que los acuerdos se cierran con las instituciones y no con las personas.

La FTPS (SAE - SIETeSS) consideramos, que a pesar de que el momento político no ha sido el idóneo, por la convocatoria de elecciones y el cambio de actores, ha pasado demasiado tiempo sin que se hayan materializado los compromisos adquiridos en el acuerdo de fin de huelga.

En los próximos días se reunirá el conjunto de delegados de Cataluña para organizar asambleas informativas y trasladar en primera persona a los profesionales nuestras impresiones y decidir las medidas que se consideren oportunas.